

卫理公会以萨迦守望者 30/11-6/12/2023

十二月第一个星期的祷告事项

1.家庭/个人

- a. “因为我从天上降下来，不是要按自己的意思行，乃是要按那差我来者的意思行。”（约翰福音 6: 38）
为自己跟随耶稣的心志祷告；效法耶稣以上帝的事为念，遵行上帝的旨意。
- b. 为父母们祷告，透过教导和树立榜样，帮助儿女建立天国的价值观；先求上帝的国，并以上帝为乐。

2.教会

- a. 感谢上帝带领今年第四十八届年议会顺利进行，藉着各项的报告，教会见证了上帝信实的带领，同时也被提醒需要改进的地方。求主帮助教会更忠心的履行大使命，以及活出大诫命。
- b. 为着牧者们被委任祷告，愿意甘心顺服，喜乐的事奉。为着需要搬迁的牧者和家人祷告，作好各项准备，迎接新的事奉环境。

3.国家

- a. 近日砂拉越电视台拒换圣诞歌的风波，让基督徒和许多人民感到失望和为难。砂拉越电视台较后试图以沟通不良为由扭曲事实。为我国的宗教持续保持和谐、互相尊重祷告。
<https://news.seehua.com/post/1085520>
- b. 继续为我国的水灾高风险地区祷告，居民们做好紧急疏散和应对水灾的预备。也为灾区的救济行动祷告，让居民们得到及时的帮助和关怀。
<https://www.sinchew.com.my/news/20231126/nation/5154997>

4.世界

- a. 在许多国家，空气污染的问题已经严重的危害到人民的生命安全。为各国，特别是大量排放污染源的国家祷告，能妥善的处理污染源。
<https://www.sinchew.com.my/news/20231125/international/5151838>
- b. 为着缅甸的政治局势祷告，缅甸北部的内战加剧，军政府可能面临崩解。求主眷顾缅甸人民的生活，远离战争的危害，最基本的生命权也能得到保障。
<https://www.sinchew.com.my/news/20231128/international/5158247>

Methodist Issachar Watchmen 30/11-6/12/2023

Prayer items 1st week of December

1. Family/Individual

- a. "For I have come down from heaven not to do my will but to do the will of him who sent me." (John 6:38)
Pray for a heart to follow Jesus, imitating Him in prioritizing God's plans and fulfilling God's will.
- b. Pray for parents, that through teaching and role modelling, they may help establish kingdom values in their children. May they learn to "Seek first the kingdom of God and delight in Him".

2. Church

- a. Thank God for guiding us through the 48th Annual Conference smoothly. Through the various reports, the church has witnessed God's faithful guidance and is reminded of areas that need improvement. Pray for greater faithfulness in fulfilling the Great Commission and living out God's Commandments.
- b. Pray for the pastoral appointments, that pastors will willingly and joyfully serve our Lord. Pray for pastors and their families who will be relocating, that they may be well-prepared to embrace new ministry environment.

3. Our Nation

- a. Recently, there was a controversy regarding the refusal to change Christmas song on TVS, causing disappointment. Subsequently, TVS attempted to distort facts by attributing it to miscommunication among the parties involved in the programme. Pray for the continued harmony and mutual respect of religions in our country.
<https://www.theborneopost.com/2023/11/29/acs-to-participate-in-tvs-christmas-carol-programme-following-abg-jo-uggahs-intervention/>
- b. Continue to pray for areas in our country that are at high risk of flooding. Pray for residents to be prepared for emergency evacuations and to cope with the flooding. Also, pray for the relief efforts in these areas, that residents will receive timely assistance and care.
<https://www.malaymail.com/news/malaysia/2023/11/21/number-of-flood-victims-in-terengganu-kelantan-on-the-rise-tonight/103371>

4. The World

- a. In many countries, air pollution is seriously endangering the lives of the people. Pray for all nations, especially those generating significant pollutants, to handle pollution and waste materials properly.
<https://www.eea.europa.eu/en/newsroom/news/health-impacts-from-air-pollution>
- b. Pray for the political situation in Myanmar, where the conflict in the northern regions are escalating, and the military government may be facing dissolution. Pray for God's care over the lives of the people in Myanmar, keeping them away from the war zones; and may their basic rights be protected.
<https://asia.nikkei.com/Editor-s-Picks/Interview/Myanmar-s-shadow-government-says-military-is-ready-to-collapse>

Pengawal Isakhar Methodist 30/11-6/12/2023

Doa minggu pertama Disember

1. Keluarga/Individu

- a. “kerana Aku sudah turun dari syurga bukan untuk melakukan kehendak-Ku sendiri, tetapi kehendak Dia yang mengutus Aku.” (Yohanes 6:38)
Berdoa untuk diri sendiri supaya mengikuti langkah Yesus, meneladani Yesus untuk mengutamakan rancangan Allah, dan melakukan kehendak Allah.
- b. Berdoa untuk ibu bapa supaya membantu anak-anak mereka menetapkan nilai-nilai pemerintahan Allah melalui ajaran dan teladan; supaya mereka mengutamakan Kerajaan Allah dan berpuas hati di dalam Allah.

2. Gereja

- a. Syukur kepada Allah atas kelancaran persidangan tahunan ke-48 tahun ini. Melalui laporan-laporan yang dibuat, gereja telah menyaksikan kepemimpinan Allah yang setia, sambil diingatkan aspek yang perlu diperbaiki. Mintalah Tuhan untuk membantu gereja memenuhi Amanah Agung dengan lebih setia dan mematuhi perintah Agung.
- b. Berdoa untuk para pendeta yang diamanahkan, semoga mereka berpatuh dan bergembira dalam pelayanan mereka. Doakan juga untuk pendeta yang perlu berpindah, supaya mereka dan ahli keluarga mereka bersiap sedia untuk menghadapi persekitaran dan pelayanan yang baru.

3. Negara

- a. Kontroversi baru-baru ini mengenai TVS mengugurkan lagu ‘O Holy Night’ pada program Krismas TV, telah mengecewakan kristian dan sebilangan rakyat Malaysia. TVS kemudiannya cuba memutarbelitkan fakta atas alasan silap komunikasi. Doakan keharmonian dan amalan saling menghormati antara agama terus terpelihara di negara kita.
<https://www.utusanborneo.com.my/2023/11/29/asc-akan-sertai-program-krismas-anjuran-tvs>
- b. Terus berdoa untuk kawasan berisiko banjir di negara kita, agar penduduk-penduduk bersedia untuk pemindahan kecemasan dan bersiap sedia untuk menghadapi banjir. Berdoa juga untuk usaha bantuan kecemasan yang cekap, agar mangsa banjir menerima bantuan dan penjagaan tepat pada masa.
<https://selangorkini.my/2023/11/tiga-kawasan-berisiko-banjir-di-batu-tiga-diberi-perhatian-khusus/>

4. Dunia

- a. Di banyak negara, masalah pencemaran udara semakin serius dan membahayakan nyawa orang ramai. Berdoa untuk negara-negara di seluruh dunia, terutamanya negara yang menghasilkan sisa pencemaran yang berjumlah besar, mampu mengendalikan sisa pencemaran dengan cara yang sesuai.
<https://api.bharian.com.my/dunia/eropah/2023/11/1181341/400000-kematian-di-eropah-pada-2021-akibat-udara-kotor-eu>
- b. Doakan keadaan politik di Myanmar. Pertempuran di utara Myanmar semakin serius, dan penguasaan Junta tentera Myanmar mungkin mengalami keruntuhan. Mohon Allah menjaga kehidupan rakyat Myanmar, agar mereka terhindar dari bahaya peperangan, dan hak asasi hidup mereka dapat dilindungi.
<https://www.utusan.com.my/luar-negara/2023/11/junta-tentera-myanmar-bertempur-dengan-pemberontak-rebut-bandar-pelabuhan/>